ΔΕΥΤΕΡΟΚΛΙΤΑ ΤΡΙΚΑΤΑΛΗΚΤΑ ΕΠΙΘΕΤΑ
	
Ενικός αριθμός

	ὁ
τοῦ
τῷ
τὸν
ὦ
	σοφ-ὸς
σοφ-οῦ
σοφ-ῷ
σοφ-ὸν
σοφ-ὲ
	δίκαι-ος
δικαί-ου
δικαί-ῳ
δίκαι-ον
δίκαι-ε
	ἡ
τῆς
τῇ
τὴν
ὦ
	σοφ-ὴ
σοφ-ῆς
σοφ-ῇ
σοφ-ὴν
σοφ-ὴ
	δικαί-α
δικαί-ας
δικαί-ᾳ
δικαί-αν
δικαί-α
	τὸ
τοῦ
τῷ
τὸ
ὦ
	σοφ-ὸν
σοφ-οῦ
σοφ-ῷ
σοφ-ὸν
σοφ-ὸν
	δίκαι-ον
δικαί-ου
δικαί-ῳ
δίκαι-ον
δίκαι-ον

	Πληθυντικός αριθμός

	οἱ
τῶν
τοῖς
τοὺς
ὦ
	σοφ-οὶ
σοφ-ῶν
σοφ-οῖς
σοφ-οὺς
σοφ-οὶ
	δίκαι-οι
δικαί-ων
δικαί-οις
δικαί-ους
δίκαι-οι
 
	αἱ
τῶν
ταῖς
τὰς
ὦ
	σοφ-αὶ
σοφ-ῶν
σοφ-αῖς
σοφ-ὰς
σοφ-αὶ
	δίκαι-αι
δικαί-ων
δικαί-αις
δικαί-ας
δίκαι-αι
	τὰ
τῶν
τοῖς
τὰ
ὦ
	σοφ-ὰ
σοφ-ῶν
σοφ-οῖς
σοφ-ὰ
σοφ-ὰ
	δίκαι-α
δικαί-ων
δικαί-οις
δίκαι-α
δίκαι-α

	Το θηλυκό σε -η, γιατί πριν την κατάληξη -ος του αρσενικού υπάρχει σύμφωνο εκτός από ῥ.
Το θηλυκό σε -α, γιατί πριν από την κατάληξη -ος του αρσενικού υπάρχει φωνήεν ή ῥ.


 
Σχηματίζονται και κλίνονται σαν το σοφός:
ὁ θερμός, ἡ θερμή, τὸ θερμὸν // ὁ πρῶτος, ἡ πρώτη, τὸ πρῶτον //ὁ λίθινος, ἡ λιθίνη, το λίθινον.
 
Σχηματίζονται και κλίνονται σαν το δίκαιος:
ὁ δεξιός, ἡ δεξιά, τὸ δεξιὸν // ὁ νέος, ἡ νέα, τὸ νέον // ὁ βέβαιος, ἡ βεβαία, τὸ βέβαιον







ΔΕΥΤΕΡΟΚΛΙΤΑ ΔΙΚΑΤΑΛΗΚΤΑ ΕΠΙΘΕΤΑ

	Ενικός αριθμός

	ὁ
τοῦ
τῷ
τὸν
ὦ
	ἡ
τῆς
τῇ
τὴν
ὦ
	ἄφθον-ος
ἀφθόν-ου
ἀφθόν-ῳ
ἄφθον-ον
ἄφθον-ε
	
	τὸ
τοῦ
τῷ
τὸ
ὦ
	ἄφθον-ον
ἀφθόν-ου
ἀφθόν-ῳ
ἄφθον-ον
ἄφθον-ον
	

	Πληθυντικός αριθμός

	οἱ
τῶν
τοῖς
τοὺς
ὦ
	αἱ
τῶν
ταῖς
τὰς
ὦ
	ἄφθον-οι
ἀφθόν-ων
ἀφθόν-οις
ἀφθόν-ους
ἄφθον-οι
	
	τὰ
τῶν
τοῖς
τὰ
ὦ
	ἄφθον-α
ἀφθόν-ων
ἀφθόν-οις
ἄφθον-α
ἄφθον-α
	


 
Δικατάληκτα είναι τα περισσότερα σύνθετα επίθετα, όπως ὁ ένδοξος, ἡ ένδοξος, τό ένδοξον.
